
SPF Seniorerna SAGSJÖN, Kållered och Lindome

Protokoll fört vid årsmötet 16 februari 2017 i Johanneskyrkan, 
Lindome
 §   1   Ordföranden Bengt Jinfäldt hälsade drygt 80 medlemmar 
välkomna till dagens möte, som var både årsmöte och 25-
årsjubileum. Särskilt välkomnade han distriktsordföranden  Gunnel
Fritzson samt Yvonne Roos och Kaj-Åke Larsson från Kvarnhjulet 
resp. Strömstararna. Dagen till ära talade han lite om vår historik 
och visioner för framtiden. Därefter följde parentation av de med-
lemmar, som avlidit under året.
§   2   Till ordförande för årsmötesförhandlingarna valdes Staffan 
Holmgren. Då han är styrelsemedlem valdes också en v. ordf. 
utanför styrelsen att föredra vissa programpunkter. Margit 
Hellström valdes. 
§   3   Som sekreterare för mötet valdes Sven Larsson.
§   4   Till justerare tillika rösträknare valdes Gunn Aronsson och 
Olof Tengfjord.
§   5   Kallelsen till mötet finns i utsänt vårprogram och godkändes.
§   6   Föreslagen dagordning godkändes.
§   7   Alla fick möjlighet att läsa årsberättelsen, som godkändes 
och lades till handlingarna.
§   8   Resultat- och balansräkningen gicks igenom och godkändes 
samt lades till handlingarna.
§   9   Vice ordföranden tog över ordförandeklubban och läste upp 
revisionsberättelsen.
§ 10   Resultat- och balansräkningen med ett minusresultat på 
Kr 6868:70, som skall dragas från eget kapital, godkändes. 
§ 11   I enlighet med revisorernas tillstyrkan  beviljades ansvars- 
frihet för styrelsens ledamöter för 2016.
§ 12   Mötesordföranden tog över och på förslag av styrelsens  
ordförande beslöt årsmötet att bevilja 8.500:-- att fördelas inom 
styrelsen  som ersättningar med oförändrad milersättning. 
§ 13   Styrelsens förslag om budget 2017 godkändes efter att 
ordföranden förklarat för en frågeställare varför avgiften till 
Förbundet är 0:--. Detta beror på den centrala uppbörden av 
medlemsavgifter, då de drar av sin andel direkt.



§ 14   Bengt J informerade om, att då vi haft oförändrad 
medlemsavgift några år och kostnaden för bl a underhållare ökat 
så måste vi kompensera det med en smärre höjning av medlems-
avgiften. Styrelsen föreslog en höjning till 225:-- för 2018,  vilket 
också godkändes.
§ 15   Valberedningens ordförande läste upp deras förslag till 
antalet ledamöter i styrelsen, vilket är 9 ordinarie och inga 
ersättare. Förslaget godkändes.
§ 16   Till ordförande för verksamhetsåret 2017 omvaldes Bengt 
Jinfäldt.
§ 17   Efter att Curt Persson och Sven Larsson undanbett sig omval 
valdes enligt valberedningens förslag Elisabeth Candefors och 
Barbro Hansson in i deras ställe. Omval av Torsten Fredriksson och 
Barbro Niklasson. Samtliga på 2 år.
§ 18   Revisorerna Gustaf Gunnesby och Sven-Olovf Falkbring 
omvaldes för 2017.
§ 19   Till revisorsersättare omvaldes  Åke Axelsson.
§ 20   Som ombud till distriktsstämman föreslog valberedningen:
Bengt Jinfäldt, Staffan Holmgren,  Ingrid Fischer, Barbro Niklasson, 
Barbro Hansson och Elisabeth Candefors  och som ersättare:
Torsten Fredriksson, Ingrid Svensson och Birgit Trenning.
Samtliga valdes av mötet.
§ 21   Till festkommitté för Kållered  2017 omvaldes Barbro 
Lundqvist och Birgitta Persson och nyvaldes Lars-Eric Olsson.
För Lindomes del  2017 omvaldes Harriet Åstedt,  Ingrid Bengtsson 
och Hjördis Gilbertson.
§ 22   Sittande valberedning omvaldes: Gunnar Trenning (samman-
kallande), Margit Hellström och Birgit Tengfjord.
§  22 B  Denna punkt insattes, då Torsten Fredriksson tidigare 
begärt, att få förklara varför hemsidan dåligt fungerat. Han 
informerade om Förbundets  problem med omläggning till nytt 
datasystem. Torsten lovade att göra allt för att så snart som 
möjligt få vår hemsida att fungera.
§ 23   Mötesordföranden tackade för sig och förklarade 
årsmötesförhandlingarna avslutade och lämnade över till 
styrelsens ordförande Bengt Jinfäldt.

Bengt avtackade de avgående styrelsemedlemmarna Curt Persson



 och Sven Larsson samt festkommitténs  Britt Fredriksson för deras 
insatser för föreningen med vackra blombuketter och långa 
applåder.

Bengt fick sedan på föreningens vägnar med anledning av våra 25 
år mottaga gåvor från distriktets ordförande Gunnel Fritzson  och  
våra syskonföreningar i Mölndal. Han tackade och hoppades på 
fortsatt bra samarbete mellan våra föreningar.
Efter uppvaktningen bjöds alla på landgång och kaffe med tårta 
innan vi blev underhållna med gladjazz och historier av Juri Perem 
och hans ”Stream Stars” - en sextett,  som verkligen fick oss att 
trivas.

Detta festliga årsmöte avslutades med lotteri.   
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